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Aankoopsubsidies natuurgebied  –  Landbouwzones

Bij besluit van 16 mei 1995 (Belgisch Staatsblad van 3
augustus 1995) werden de erkenningsvoorwaarden en
criteria vastgesteld voor subsidiëring van erkende ver-
enigingen die terreinen verwerven voor de inrichting
ervan als natuurreservaat. In dit besluit is het ruimtelijk
toepassingsgebied onbeperkt en zijn dus ook subsidies
voor de aankoop van percelen in de agrarische gebie-
den van het gewestplan mogelijk. Dit strookt mijns
inziens niet met de geest van het besluit, omdat zo aan
de verworven gebieden een bestemming kan worden
gegeven die niet overeenkomt met het gewestplan.

Sommige natuurverenigingen maken hiervan dankbaar
gebruik om in agrarisch gebied kleine, vrijkomende
percelen te verwerven en zo in deze landbouwgebieden
te infiltreren. Dit leidt tot ongeordende aankoop, tot
versnippering van gronden en tot aantasting van de in
het gewestplan vastgelegde landbouwgebieden.

1. Wat is het beleid van de minister met betrekking tot
deze problematiek ?

2. Heeft hij reeds stappen gedaan om bovenvermeld
besluit te herzien ?

3. Welke andere maatregelen heeft hij al getroffen om
deze voor de landbouw nadelige evolutie tegen te
gaan ?

Antwoord

1 + 3. Het gebiedsgericht natuurbeleid, zoals weergege-
ven in de beleidsbrief "Het leefmilieu in Vlaande-
ren – Een duurzame ontwikkeling voor de genera-
ties van morgen – Beleidsprioriteiten 1995-1999",
toont aan dat er geenszins sprake is van het aantas-
ten van het landbouwareaal in Vlaanderen. Wel
wordt gestreefd naar bescherming van hoge natuur-
waarden in biologisch waardevolle agrarische gebie-
den, onder meer via reglementering en beheers-
overeenkomsten gericht op het blijvend uitvoeren
van aanvaardbare landbouwactiviteiten. Het feit dat
geregeld beheersovereenkomsten met landbouwers
worden afgesloten, toont duidelijk de wil aan van de
erkende natuurverenigingen om te streven naar een
harmonisch samengaan van de verschillende doel-
stellingen.

2 + 3. Het besluit van de Vlaamse regering van 16 mei
1995 is niet in tegenspraak met de reeds oude regle-
mentering met betrekking tot de gewestplannen.

Ik meen dan ook dat er geen redenen tot herziening
van het besluit van mijn voorganger bestaan.

Volgens de ingediende aankoopdossiers maken de
verwervingen in agrarische gebieden door de erken-
de verenigingen, minder dan 10 % uit van het
geheel van de aankopen.

Er moet tevens rekening mee worden gehouden dat
de meeste aankopen dateren van vóór de inwer-
kingtreding van het besluit.

Gelet op de mogelijke hogere toelage voor de ver-
werving van natuurgebieden, zal de strategie van
verwerving ook meer in de richting gaan van een
concentratie van de aankoop in deze gebieden. Dit
betekent dus een vermindering van eventuele aan-
kopen in bijvoorbeeld agrarische gebieden.


